
Přehled práce červenec a srpen 2016 
 
1) Závody a akce propagovány v médiích 
 
Olympijské hry 
MSJ Finn 
ME Optimist 
ME Evropa 
ME+MS+MEJ+MSJ Laser, Radial, 4.7, Mistrovství Rakouska Finn..... a většina dalších plánových závodů  
 
2) Nový web ČSJ –  šablony dokončeny – nyní čekám, až bude zprovozněna administrace nového webu, aby 
bylo možné web plnit. 
 
3) Aktualizace údajů o reprezentantech na stávajícím webu dokončena – další již na novém webu  
 
4) Příprava prezentace jachtingu na Lipně během OH – proběhla výroba plakátů, kartiček s kontakty, 
prezentace na webu parku a ČOV 
 
5) Maximální možná propagace jachtingu v souvislosti s olympiádou – komentovaný OH jachting v ČT – 
zajišťovala Lenka Šmídová a další, účast v ČT a na NOVĚ – Karel Lavický, Lenka Šmídová, pak přímo z Lipna na 
pódiu i v ČT a Rozhlasu – Lenka Šmídová, Michael Maier, Patrik Hrdina, Veronika Kozelská, děti z ČYKu 
Zpravodajství i s fotkami (akreditaci využil Roman Nemec – jeho fotky i další z ISAF máme k dispozici) šlo 
každý den do všech možných médií. Přímo na Lipně jsem spolupracovala s několika zástupci médií, kteří na 
Lipno přijeli. 
 
6) Lipno park – od 6. do 20. 8. pobyt na Lipně – akce byla úspěšná, jachting byl v parku na Lipně hodně vidět.  

 
Na plachetnicích RS Sailing si jachting vyzkoušela spousta rodin s dětmi – denně cca 100 lidí, cca 1/4 
z celkového počtu byly děti. Mnozí z nich si braly kontakt na jachtařské kluby ve svém kraji, a tak věřím, že 
získáme spoustu nových mladých jachtařů. 30 dětí projevilo zájem se přihlásit do jachtařského klubu přímo 
na místě. Čísla dodal Honza Myslík, který měl tuto část na starosti. 
  
Také projížďky a závody na Melgesech 24 byly návštěvníky i pozvanými hosty hojně využívané, všechny 
plachetnice vytvářely v parku pěknou kulisu. Na závěr se konaly atraktivní závody za účasti úředních českých 
jachtařů. Žádná čísla bohužel od Tomáše Musila dosud nemám. 
 
Na pódiu v parku proběhlo vyhlášení výsledků závodu Olympic Chicken Race třídy Optimist (závod se konal 
v Černé v rámci soustředění ČYKu, kde se na jachting ptalo také spousta lidí, některé příchozí jsme svezli na 
Optimistech, Fireballu, či na motoráku, jiní si půjčovali různá plavidla v kempu u Petra Beneše) za účasti 
Davida Křížka. Ten také spustil v průběhu OH akci Foiling junior.   
 
Velký ohlas v médiích měl příjezd olympioniků včetně jachtařky Veroniky Kozelské Fenclové, která v Riu 
skončila ve třídě Laser Radial na 12. místě.  
 
Na Lipně jsem se také setkala s několika zástupci potencionálních partnerů ČSJ, s nimiž budou jednání 
pokračovat v průběhu podzimu. Některé jsem pozvala k projížďce na lodi – 6 osob (+ děti) využilo svezení na 
Melgesu, za které chce Tomáš Musil zaplatit 280 Kč/osoba – souhlasila jsem s proplacením z rozpočtu PR. 
Ostatní využili svezení na plachetnicích RS Sailing nebo v Černé – to bylo pro ně i pro ČSJ zdarma. 
 



Možnost prezentace jachtingu v parku na Lipně byla rozhodně přínosná, díky ní se jachting dostal do 
povědomí mnoha návštěvníků i do mnoha médií. Chtěla bych poděkovat Andree Švihlíkové a Marku 
Brodskému z ČOV, kteří s tím hodně pomohli.  

  
7) Prezentace ČSJ na Setkání profesionálů v lodním průmyslu – jednání s dalšími potenciálními sponzory 
 
 
9. 9. 2016 Eva Skořepová 
 
 
 


